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De VVD heeft een aantal schriftelijke vragen voor het College m.b.t. de mogelijke 
gezondheidsrisico's als gevolg van de gebruikte isolatiematerialen bij de appartementen 
Grasklokje en Kievitsbloem. 
 
De VVD-fractie heeft kennisgenomen van de berichten over de tijdelijke uithuisplaatsing van 
de inwoners van de appartementen in Dalfsen (Grasklokje en Kievitsbloem). We vinden het 
verstandig van Vechthorst dat deze maatregel genomen is, ook al is de impact voor de 
bewoners natuurlijk groot. We hebben een aantal vragen voor het College: 

1. In de media zien we tegenstrijdige berichten. De GGD geeft aan dat de concentratie 
formaldehyde binnen de grenzen zit, maar toch worden inwoners tijdelijk uit huis 
geplaatst. Daarnaast hebben inwoners klachten. Wat is nu de status? Is het wel of 
niet veilig? 

2.  Zijn deze materialen ook gebruikt bij andere woningen van Vechthorst? Is daar 
sprake van soortgelijke klachten? 

3. Welke maatregelen gaat Vechthorst concreet nemen? 
4. Is bekend wanneer de bewoners weer terug kunnen naar hun woning? 
5. Op welke wijze wordt u door Vechthorst op de hoogte gehouden? 
6. Heeft de gemeente contact met de betreffende bewoners? 

Tot zo ver. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Gerrit Jan Veldhuis 
Fractievoorzitter VVD Dalfsen 
 


